

東華三院中銀香港社區藥房

九折優惠

由即日起至 2026 年 3 月 31 日,東華三院中銀香港社區藥房提供九折優惠,詳情如下:

優惠期 : 即日至 2026 年 3 月 31 日

優惠項目: 處方藥、非處方藥

優惠 : 9折

符合資格人士 : 非處方藥

所有人士

處方藥

須符合以下<u>所有</u>條件方可享有**處方藥** 的 9 折優惠:

- 持有有效的香港身份證;及
- 醫院管理局<u>或</u>衛生署<u>或</u>東華三院屬下醫療單位的病人; 及
- 持有由醫院管理局或衛生署或東華三院屬下醫療單位 發出有效的自費藥物處方正本。

條款及細則

- (1) 9折優惠只適用於東華三院中銀香港社區藥房。
- (2) 9折優惠不可兌換現金、其他貨品或服務,或與其他優惠同時使用。
- (3) 顧客須符合指定條件方可享有處方藥物的9折優惠。
- (4) 9折優惠有效日期由即日起至2026年3月31日。
- (5) 優惠及藥物收費以東華三院最新公佈為準。



TWGHs BOCHK Community Pharmacy O/B Tung Wah Group of Hospitals

10% Discount Offer

From now to 31 March 2026, TWGHs BOCHK Community Pharmacy O/B Tung Wah Group of Hospitals offers 10% discount, details are as follows:

Duration : now - 31 March 2026

Discounted Items: Prescription Drugs & Non-prescription Drugs

Discount : 10% discount

Eligible Persons: Non-prescription Drugs

All clients

Prescription Drugs

must fulfill <u>all</u> the followings to enjoy 10% discount on Prescription Drugs:

- Holder of valid Hong Kong Identity Card; and
- Patients of Hospital Authority (HA) <u>or</u> Department of Health (DH) <u>or</u> TWGHs' medical services centres; and
- With original valid prescription of self-financed drug issued by HA or DH or TWGHs' medical services centres.

Terms & Conditions

- (1) The 10% discount is only applicable at TWGHs BOCHK Community Pharmacy O/B Tung Wah Group of Hospitals.
- (2) The 10% discount cannot be redeemed or exchanged for cash, other products or services, and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- (3) Clients must fulfill the specified criteria in order to enjoy 10% discount on Prescription Drugs.
- (4) The 10% discount is valid until 31 March 2026.
- (5) The updated discount and drug charges are subject to the announcement of Tung Wah Group of Hospitals.